

焦点资讯
Key Information

1. 中国领先智能手机品牌vivo于北京·居庸关长城为旗舰机X20系列举行了大型发布会。会上重点介绍了手机令人惊叹的摄像表现，获得中外媒体以及粉丝们的一致好评。本公司非常荣幸，获选为此系列手机双摄模组的主力供应商，再次展现本公司在双摄像头业务上的强劲竞争力。

vivo, a leading smartphone brand of China, hosted a vibrant product launching event of his latest flagship handset X20 series in the Juyongguan pass, Great Wall. During the event, vivo highlighted the amazing dual camera features of the phone, which was well received by the attending media and fans. The Company is pleased to be selected as the major supplier of the dual camera modules of X20 series which shows the strong competitiveness of the Company on the dual camera modules business again.

2. 本公司全资子公司昆山丘钛中国，获江苏省商务厅认定为江苏省第七批跨国公司地区总部和功能性机构。

Kunshan Q Tech China, a wholly owned subsidiary of the Company, was recognized by the Department of Commerce of Jiangsu Province as the seven batches of regional headquarter and functional office of a MNC set up in the region.

2017年9月主营产品出货量报告*
Total Shipment of Major Products in September 2017*

*未经审计数据，可能进一步调整/ Unaudited statistics and might be subject to further adjustments

产品类别 Product Category	2017年9月 (千件) September 2017 (kpcs)	环比变化 Change MoM	同比变化 Change YoY
摄像头模组 (800万像素及以下) Camera modules (8 megapixels and below)	5401	-34.3%	-50.3%
摄像头模组 (1300万像素及以上) Camera modules (13 megapixels and above)	9301	36.6%	144.0%
摄像头模组出货合计 Total shipment of Camera modules	14702	-2.2%	0.1%
指纹模组 Fingerprint Recognition modules	6790	-3.2%	343.8%

2017年1-9月主营产品累计出货量报告*
Cumulative Shipment of Major Products in Jan-Sept 2017

产品类别 (千件) Product Category (kpcs)	2017年									1月-9月 (Jan-Sept)
	1月 (Jan)	2月 (Feb)	3月 (Mar)	4月 (Apr)	5月 (May)	6月 (Jun)	7月 (Jul)	8月 (Aug)	9月 (Sept)	
摄像头模组出货合计 Total shipment of Camera modules	15,434	9,124	11,694	15,586	15,418	15,932	17,494	15,030	14,702	130,414
指纹模组出货合计 Fingerprint Recognition modules	5,386	4,649	5,997	6,802	5,541	5,946	5,686	7,012	6,790	53,809

关于丘钛科技(集团)有限公司

丘钛科技是全球领先的中高端摄像头模组及指纹识别模组制造商之一。透过持续构建在光学、计算成像及深度学习方面之能力，丘钛科技致力于成为先进的智能视觉公司，为移动通信终端，汽车以及机器人等提供高质量人眼视觉和机器视觉。

About Q Technology (Group) Company Limited

Q Technology is a Global leading mid to high-end mobile terminal camera module and fingerprint recognition module manufacturer. Q Technology is dedicated to provide machine vision and human vision to mobile terminals, automobile and robots by the persistent pursuit of capabilities in optics, computing vision and deep learning.

联络我们 Contact Us

如有任何查询，请联络：For enquiries, please contact:

投资者关系-丘钛科技(集团)有限公司 Investor Relations – Q Technology (Group) Company Limited

范富强先生/苏勇鹏先生/蔡燕清女士

Mr. Richard Fan (Richard.fan@ck-telecom.com) / Mr. Louis So (louis.so@qtechglobal.com) / Miss Yanqing Cai (yanqing.cai@qtechglobal.com)

本公司通讯仅作参考用途，并不构成收购、购买或认购证券的邀请或要约，请股东及潜在投资者于买卖本公司股份时审慎行事。

This newsletter appears for information purposes only and does not constitute an invitation or offer to acquire, purchase or subscribe for securities.